
Randi Fechtenburg

Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ

2929 5871 | randi@daskfyn.dk

Dato og mødetidspunkt:
2.11 2022

kl.16.00

Mødested:
Hos Randi Over Hollufvej 12

Deltagere: Randi, Jesper, Trine, Åse, Gitte

Afbud: Kathrine, Peter, Mark

Dagsorden

O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning
Referat: Gitte

Opfølgning af referat fra 22. sep. Gitte får det færdigt og sendt ud.

1 Økonomi v. Peter Husk at få sendt bonner og regninger til Peter.

2 Årshjul for 2022-23 se vedhæftet forslag Husk at føre stævner ind i statistik.

3 Kredsformandsmøde 4. nov. se vedhæftet

dagsorden + bilag.

Vi skal bruge lidt tid til drøftelse, selvom vi

tidligere har snakket det igennem

Udfordringer det bliver for topstyret.

Vi har en finger på pulsen og lokalkendskab – lokalt netværk – folk der vil arbejde nærmest gratis

for os.

Udfordring 1-2 ansatte fra DSI skal nå ud til alle skoler i landet.

Skarpere på medlemsskoler – medlem åbner en motorvej af gratis muligheder som IKKE er

tilgængelige hvis man ikke er medlem.

Medlemsfald – hvorfor? Indikere et problem vi skal kigge ind i. Halv pris i Corona tiden – er de

ikke kommet igen? Finde årsag til en udmelding.
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Kunne kommunerne byde mere ind med beløb, der betales fast til udvikling af f.eks bevægelse i

skolen og trivsel. Fælles medlemskab af hele kommuner. Så er det ens og de kan ikke brokke sig

over forskelligt kontingent fra os.

Husk at kigge nysgerrigt imod DGI – deres topstyring fratager mange menige frivillige lysten til at

deltage.

Mulig fordeling af det indbetalte kontingent så et fast beløb går til Hovedorganisationen resten

bliver lokalt.

Ejerskab overfor dem og os.

Økonomien til frikøb.

Der skal stilles krav via fælles regler der skal overholdes – regnskab, referater, afholdelse af DM’er

osv.

Ikke indrette os efter bagsmækken.

4 Kursus rep.møde, dans?? v. Heidi Dans – Cecilie – Postcentret Dalumvej – dansedugen. Skal kunne bruges direkte – mellemtrinnet

gøres klar til udskolingen og den røde tråd til prøven i idræt. Sammenkoblingen til dugen – musik

forslag, - mulighed for at købe dugen på selv dagen.

Åse bestiller den lille hal – Årslev.

5 Siden sidst Jesper: Håndbold i Ullerslev – gået rigtig godt – videre til kredsfinale – mange tilmeldte.

Heidi: Capoeira kursus i næste uge – 2 gange fyldt hold…. 90 x 2

Randi: Kidsvolley 170 elever i Hjallese. Fremadrettet kidsvolley og vandpolo.

Trine: Kommende arrangementer

Åse: Langboldstævne aflyst pga dårligt vejr. Floorball – kun Åses egen skole. Svært at få folk til at

tilmelde sig.

Gitte: Kidsvolley for 2. årgang – 5 skoler - god dag.

6. Fælles aktiviteter – fodbold, atletik,

weekendkursus? Kan vi byde ind?

DM 2024…

o Atletik – byder vi ind på….

o Basketball

o Høvdingebold

 DM 2025…

o Håndbold

o Fodbold – byder vi ind på…..

7 Evt.

Herunder punkter til næste gang.

Næste møde torsdag den 8. december kl. 15.00 ved Gitte.

Åse indkalder til idrætsnetværksmøde i Fåborg Midtfyn kommune ved lejlighed.
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